
رئیــس اتحــادیه بارفروشــان: ۵
هزارتن پیاز وارداتی به بازار

توزیع می شود

مصطفی دارایی نژاد گفت: هفته آینده ۵ هزارتن پیاز وارداتی در
بازار توزیع می شود که این امر منجر به کاهش قیمت و تعادل بازار

می شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ مصطفی دارایی نژاد گفت: با توجه به
توزیع پیازهای وارداتی پیش بینی می شود که قیمت هرکیلو محصول ۲

تا ۳ هزارتومان کاهش یابد.

او قیمت هرکیلو پیاز زرد در میدان مرکزی را ۱۷ تا ۲۲ هزارتومان،
پیاز شیری ۱۶ تا ۲۲ هزارتومان و قرمز ۱۸ تا ۲۶ هزارتومان اعلام
کرد و گفت: با مساعد شدن هوا طی ۲۰ روز آینده و عرضه انبوه محصول

داخل پیش بینی می شود که قیمت کاهش یابد.

دارایی نژاد ادامه داد: روزانه ۷۰۰ تا ۷۵۰ تن پیاز نو از جیرفت و
بندرعباس به سبب شرایط جوی در حال برداشت و عرضه به بازار است،

درحالیکه میزان نیاز باید یک هزار و ۵۰۰ تا ۲ هزارتن باشد.

رئیس اتحادیه بارفروشان درباره آینده بازار پیاز گفت: هفته آینده
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۵ هزارتن پیاز وارداتی در بازار توزیع می شود که این امر در
تعادل و آرامش بازار بی تاثیر نیست.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان

بـازار مـاهی شـب عیـد نوسـانی
ندارد

مدیرعامل اتحادیه تکثیر، پرورش و صادرات آبزیان گفت: با توجه به
شرایط مساعد تولید و تقارن ماه رمضان با نوروز، بازار ماهی شب

عید نوسانی ندارد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ ارسلان قاسمی گفت: در ارتباط با بازار
شب عید ۲ بحث تامین و عرضه داریم که در بحث تامین همانند سال های

قبل مشکلی نداریم.

به گفته او، برآورد ما حاکی از آن است که تولید آبزیان به یک
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میلیون تن برسد، درحالیکه سازمان شیلات یک میلیون و ۲۰۰ هزارتن
مجموع صید و آبزی پروری را پیش بینی کرده است.

قاسمی ادامه داد: با توجه به شرایط مساعد تولید، مردم با اطمینان
خاطر می توانند ماهی و میگو مورد نیاز را خریداری کنند.

مدیرعامل اتحادیه تکثیر، پرورش و صادرات آبزیان درباره آینده
بازار ماهی گفت: با توجه به تقارن ماه مبارک رمضان با عید نوروز،

نوسان چندانی در بازار آبزیان شب عید نخواهیم داشت.

او اختلاف منطقی ماهی از مزرعه تا بازار را ۲۵ درصد اعلام کرد و
گفت: در برخی گونه های آبزیان اختلاف قیمت ۲۰۰ تا ۲۵۰ درصد است،

اما در خصوص قزل آلا اختلاف قیمت به ۲۵ درصد نزدیک است.

قاسمی با بیان اینکه بازار تابع مکانیزم عرضه و تقاضاست، گفت:
سیاسـت گـذاری صـحیح و ورود دسـتگاه هـای نظـارتی همچـون شیلات و
دامپزشکی از التهابات بازار جلوگیری می کند چرا که متاسفانه در
خصوص بازار ماهی و سایر محصولات کشاورزی با مشکل سیستم توزیع

روبرو هستیم.

این مقام مسئول با بیان اینکه مشکلی در تامین ماهی نداریم، گفت:
با توجه به شناسایی ۱۸۰ هزارهکتار اراضی میگو و ۳ هزار و ۳۰۰
کیلومتر نوار ساحلی بلااستفاده، امکان افزایش تولید با ارتقای
بهره وری و اصلاح سیستم های تولید و تامین نهاده های مورد نیاز به

مرز ۳ تا ۴ میلیون تن هم وجود دارد.

سرویس خبری: دام و طیور و آبزیان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان

ریـزش قیمـت تخـممرغ در آمریکـا
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مشروط شد

وزارت کشاورزی ایالاتمتحده اعلام کرد که قیمت تخممرغ که برای ماهها
نزدیک به بالاترین حد خود بود، امسال به شدت کاهش خواهد یافت
البتـه مشـروط بـر اینکـه ایالاتمتحـده شاهـد بـازگشت مجـدد شیـوع

آنفولانزای پرندگان نباشد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از رویترز؛ کاهش قیمت برای خریدارانی که در ماههای اخیر بسیار
بیشتر از قبل برای تخممرغ پرداخت کردهاند، تسکین خوبی خواهد بود.

ست مایر، اقتصاددان ارشد وزارت کشاورزی ایالاتمتحده اظهار کرد که
در سال ۲۰۲۳، قیمت تخممرغ عمده فروشی ۲۶.۸ درصد کاهش خواهد یافت.
این وزارت قیمت بالای تخممرغ را به شیوع تاریخی آنفولانزای مرغی

نسبت داده است.

این وزارتخانه اعلام کرد که تولید تخممرغ در سال جاری چهار درصد
افزایش خواهد یافت و تعداد جوجههای تخمگذار نیز دوباره افزایش

خواهد یافت.

بر اساس گزارش رویترز، تولیدکنندگان این نگرانی را مطرح کردهاند
که افزایش قیمت تخممرغ حداقل تا حدی میتواند به دلیل افزایش قیمت

شرکتها باشد و تنها دلیل آن آنفولانزای مرغی نیست.

سرویس خبری: بین الملل
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منبع: رویترز

رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ
گوشتی: کمبودی در عرضه مرغ شب

عید نداریم

محمد یوسفی گفت: با توجه به جوجه ریزی مناسب و ذخایر مرغ منجمد
پشتیبانی امور دام، مشکلی در توزیع مرغ شب عید نداریم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ محمد یوسفی گفت: هم اکنون قیمت هرکیلو
مرغ زنده درب مرغداری ۴۲ تا ۴۵ هزارتومان و مرغ گرم ۶۳ تا ۶۸

هزارتومان است.

به گفته او، با توجه به افزایش قیمت سایر محصولات پروتئینی و
ازدیاد تقاضا، قیمت مرغ به بالاتر از نرخ مصوب در برخی مغازه ها

رسیده است.

یوسفی با اشاره به اینکه کمبودی در عرضه مرغ شب عید نداریم، گفت:
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با وجود جوجه ریزی مناسب و ذخایر مرغ منجمد در سردخانه ها مشکلی
در توزیع نداریم. 

رئیس انجمن پرورش دهندگان مرغ گوشتی از توزیع روزانه ۶ هزارتن
مرغ گرم در سطح کشور خبر داد.

سرویس خبری: دام و طیور و آبزیان

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان

ــرورت ــع واردات: ض ــس مجم رئی
اسـتفاده از بخـش خصوصـی در امـر

تنظیم بازار برنج

علیرضا مناقبی گفت: متولیان دولتی باید از نظر مشورتی بخش خصوصی
برای تنظیم بازار برنج استفاده کنند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از باشگاه خبرنگاران جوان؛ علیرضا مناقبی رئیس مجمع عالی واردات
گفت: ورود دولت به بازار به دلیل در اختیار نداشتن ابزار لازم و
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تجربه کافی، تبعات منفی دارد که متوجه تمامی ذینغعان بازار اعم
از تأمیــن کننــدگان و عرضــه کننــدگان کــالا و از همــه مهــم تــر

مصرفکنندگان میشود.

به گفته او، در شرایطی که بازار برنج در ثبات و آرامش بود، بهرغم
اینکه امسال ممنوعیت فصلی واردات اعمال نشده بود، در آبانماه ثبت
سفارش برنج متوقف شد و در نهایت این موضوع منجر به نوسان قیمت

برنجهای وارداتی و پس از آن برنج تولید داخلی شد.

مناقبی ادامه داد: با ممنوعیت ثبت سفارش، نوبت عرضه برنجهای
ذخیره احتیاط به بازار رسید. در حالیکه هدف تعریف شده برنجهایی
که توسط دولت به عنوان ذخیره احتیاطی کشور وارد میشود، مشخص است؛
اما متاسفانه شرکت بازرگانی دولتی به جای یاری گرفتن از بخش
خصوصی که پتانسیل بالایی در مدیریت بازار و تأمین نیاز کشور دارد،

برنجهای ذخیره احتیاطی را وارد بازار کرد.

او افزود: این اقدام دولت از ابعاد مختلفی تبعات منفی دارد که از
آن جمله آسیب دیدن نظم و ثبات بازار، ورود مجدد دولت به بازار
جهانی برای خرید برنج، به حاشیه رانده شدن بخش خصوصی و در نهایت
افزایش قیمتهاست که در نهایت متضرر اصلی این جریان جامعه

مصرفکننده بویژه اقشار کمبرخوردار هستند.

رئیس مجمع عالی واردات با بیان اینکه در سالهای اخیر بخش خصوصی
فعال در حوزه واردات برنج اثبات کردهاند که توانایی تأمین نیاز
کشور را دارند، گفت: در چنین شرایطی ورود مستقیم دولت نادیده
گرفتن اسناد بالادستی نظام جمهوری اسلامی و همچنین منویات مقام
معظم رهبری است چراکه بخشهای مختلف دولت باید از نظرات رئیس
جمهور که بارها بر حمایت از بخش خصوصی تأکید داشته، تبعیت کنند.

او می گوید:طرح مواردی چون واردات بیش از نیاز یا واسطهگری منفی
جهت گران کردن قیمتها، مواردی است که بیش از همه به فعالان بخش
خصوصی آسیب میزند و قطع به یقین آنها از اموری که سرمایهشان را

تهدید کند، پرهیز میکنند.

مناقبی با تأکید براینکه واردکنندگان براساس برآوردی که از نیاز
بازار دارند، به نوعی مراقب تنظیم و ثبات بازار هستند، گفت:
باتوجه به هزینه بالای انبارداری و خواب سرمایه، بخش خصوصی به
میزانی برنج وارد کشور میکند که بتواند آن را در بازار عرضه کند،
از این رو به نظر میرسد متوقف کردن واردات به بهانه حمایت از



تولید، بهانهای بیش نیست.

او با اشاره به تفاوت قیمت برنج ایرانی با وارداتی گفت:
ــدیگر ــاوت از یک ً متف ــاملا ــار ک ــروه اقش ــن دو گ ــرفکننده ای مص
هسـتند،چنانچه دلیـل توقـف واردات حمـایت از تولیـد اسـت، عرضـه
برنجهایی که به عنوان ذخیره احتیاطی وارد کشور شده توسط شرکت

بازرگانی دولتی نقض غرض است.

رئیس مجمع عالی واردات ادامه داد: توقف واردات و عرضه ذخیره
احتیاطی برنج کشور در بازار و انعقاد تفاهمنامه سهمیه بندی برنج

با بخش خصوصی  تبعات منفی به همراه دارد.

این فعال بخش خصوصی با اشاره به اینکه تعیین سهمیه واردات برای
واردکنندگان برنج میتواند به بروز و ظهور فساد در بخش خصوصی و
دولتی منتهی شود، گفت: تا پیش از این واردکنندگان بر اساس نیاز
بازار و توان اقتصادی خود مابه التفاوت میان تولید و مصرف برنج
کشور را تأمین میکردند و رقابت حاکم بر بازار موجب تأمین برنج
کیفی با قیمت مناسب میشد که با اعمال سهمیهبندی این مبانی که اصل

و اساس تجارت و بازار هستند از بین میروند.

رئیس مجمع عالی واردات گفت: این طرح از یک سو میتواند در تعیین
سهمیه در رده کارشناسان دولتی و بخش خصوصی فسادزا باشد و از سوی
دیگر شرکتهایی که واردات ندارند یا به میزان کمتری از سهمیه

تعیین شده واردات انجام می دهند.

او با اشاره به اینکه تعیین سهمیه یعنی برهم زدن توازنی که فضای
رقابتی در بازار ایجاد میکند، افزود: با این اقدام ممکن است برخی
واردکنندگان با اطمینان از سهم تعیین شده دیگر به دنبال خرید

محصول کیفی و عرضه آن با قیمت مناسب نباشند.

مناقبی گفت: به متولیان دولتی بازار برنج توصیه میکنم برای هر
اقدامی از نظر مشورتی بخش خصوصی استفاده کنندچراکه بخش خصوصی از

دانش و تجربه کافی برای مدیریت بازار برخوردار است.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: باشگاه خبرنگاران جوان
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قیمت خرید تضمینی گندم به زودی
اصلاح می شود

نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران گفت: با توجه به افزایش هزینه های
تولید، قیمت خرید تضمینی گندم به زودی در شورای قیمت گذاری

بازنگری می شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از صداوسیما؛ علیقلی ایمانی گفت: با توجه به بارش های اخیر و
پراکنش بارش، وضعیت سبزینگی مزارع گندم در اکثر استان ها مساعد

است.

به گفته او، گرچه در ابتدای فصل کشاورزان با مشکل تامین کود روبه
رو بودند، اما با تلاش های شرکت خدمات حمایتی، کود را از بنادر به
صورت فله ای به استان ها آوردند و اکنون هم در بحث کود سرک هیچ
مشکلی نداریم به طوریکه به ازای هرهکتار ۳۰۰ کیلو کود توزیع می

شود.

ایمانی ادامه داد: هم اکنون وضعیت مزارع گندم در جنوب، برخی
مناطق غربی و قسمت های شرقی کشور مناسب است که با استمرار پراکنش
بارش های مناسب پیش بینی می شود که نیازی به واردات گندم برای
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تامین نان مردم نداشته باشیم.

نایب رئیس بنیاد ملی گندمکاران درباره آخرین جزئیات اصلاح قیمت
خرید تضمینی گندم گفت: بنابر مکاتبه ای که با کمیسیون کشاورزی
مبنی بر آنالیز هزینه های تولید و شورای قیمت گذاری داشتیم، اصلاح
قیمت خرید هفته آینده در دستور کار شورا قرار می گیرد تا پس از
بررسی در کمیته های کارشناسی، نرخ منطقی متناسب با هزینه های

تولید اعلام شود.

او ادامه داد: باتوجه به تورم اعلامی بانک مرکزی و نرخ جهانی خرید
گندم، قیمت خرید تضمینی هرکیلو گندم باید ۱۵ هزار و ۳۰۰ تومان
باشد یا ۱۴ هزارتومان با احتساب یک هزار تومان جایزه تحویل باشد
تا رضایت نسبی گندمکاران برای تحویل گندم به مراکز دولتی بدست

آید.

ایمانی گفت: با توجه به آنکه نرخ خرید تضمینی هرکیلوگندم بین ۳۸۰
تا ۴۰۰ دلار شناور است؛ بنابراین با احتساب ارز ۲۸ هزار و ۵۰۰
تومان، واردات هرکیلو گندم بدون احتساب هزینه های حمل حداقل ۱۵
هزارتومان است که در جلسه شورای قیمت گذاری به زودی بازنگری در

نرخ صورت می گیرد.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: صداوسیما

ــن ــدیره انجم ــت م ــو هیئ عض
پروبیـوتیک و غذاهـای فراسودمنـد
ایـران: در بحـث پروبیـوتیک هـا،
تاکیـد بـر مـاهیت زنـده میکـرو
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ارگانیسمها است

عباسعلی مطلبی گفت: پروبیوتیکها مکمل های غذایی میکروبی هستند که
از تعادل بهبودی میکروبی روده بر روی میزبان اثرات سودمندی

دارند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، دبیر
علمی پنجمین همایش بین المللی پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند در
حوزه علوم دامپزشکی در این همایش گفت: پروبیوتیک یک واژه یونانی
به معنای ( برای زندگی ) است زیرا این تعریف بر این مبنا است که
پروبیوتیک ها ، مکمل های غذایی میکروبی هستند که از تعادل بهبودی

میکروبی روده بر روی میزبان اثرات سودمندی دارند.

دکتر عباسعلی مطلبی بیان کرد: در بحث پروبیوتیک ها ، تاکید بر
ماهیت زنده میکرو ارگانیسم ها است .برخی از میکرو ارگانیسم ها به
مصرف انسان می رسند و برخی دیگر دام . این میکرو ارگانیسم ها از
طریق بهبودی ویژگی میکروفلور در دستگاه گوارش تاثیرات سودمندی را

به همراه دارند.

وی مطرح کرد: مقوله ای که در زمینه محصولات پروبیوتیک بسیار مطرح
است کاربرد آنها در حوزه دامپروری، آبزیان با هدف ارتقاء سطح
ایمنی موجودات زنده و مقاومت در برابر انواع ویروس ها ، باکتری

ها و انگل ها می باشد.

این عضو هیئت مدیره انجمن انجمن پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند
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ایران افزود: هدف دیگر نیز این است محصولات دام و طیور و آبزیان
به صورت غنی شده مورد استفاده انسان ها قرار بگیرد ، بدین صورت
جهت مصرف محصولات بسته بندی شده پروبیوتیک به شیر و … افزوده شده

و افراد جامعه از فواید آن بهره مند شوند.

وی می گوید: محصولات پروبیوتیک ها از دهه های گذشته مورد استفاده
انسان ها بوده است اما با گذشت زمان و پشرفت علم این موضوع مطرح
شده که این میکروارگانیسم های زنده در هر محیط واکوسیستم تحت
تاثیر عوامل محیطی قرارگرفته خواص جداگانه ای برحسب فصول و شرایط

زیست بوم و… دارند که نیاز به بررسی و تبادل دانش است.

دکتـر عباسـعلی مطلـبی بیـان کـرد : بـا تحقیقـاتی کـه در زمینـه
پروبیوتیک در زمینه آبزیان و دام و طیور انجام شده است هر روز بر
مزایای آن بر سلامت و ارتقاء سطح ایمنی انسان ها و حیوانات افزوده

می شود که نشان دهنده اهمیت این علم و تبادل اطلاعات است.

دبیر علمی پنجمین همایش بین المللی پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند
در حوزه علوم دامپزشکی اظهار کرد : پنجمین همایش بین المللی
پروبیـوتیک و غذاهـای فراسودمنـد بـا شعـار ” از میکروبیـوم تـا
پروبیوتیک ” است و هدف از برگزاری آن انتقال دانش و تکنولوژی در
زمینه محصولات جدید پروبیوتیکی و آموزش و ترویج نحوه فرآیندهای

تولید در ابعاد مختلف است.

وی در پایان گفت : پنجمین همایش بین المللی پروبیوتیک و غذاهای
فراسودمند تا ۵ اسفند در انستیتو تحقیقات تغذیه و صنایع غذایی

کشور برگزار می شود.

سرویس خبری: صنعت غذا

رئیس انجمن پروبیوتیک و غذاهای
فراسودمنــد ایــران: ایــران
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ـــــرفکننده ـــــن مص بزرگتری
آنتیبیوتیک+تصاویر

مریم تاج آبادی ابراهیمی گفت: استفاده از محصولات پروبیوتیک
مهمترین عامل پیشگیری کننده عارضه آنتی بیوتیکها است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رئیس
انجمن پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند ایران با بیان اینکه ایران
بزرگترین مصرف کننده آنتی بیوتیک در دنیا بوده و زنگ خطر مقاومت
آنتی بیوتیک به صدا در آمده است، گفت: استفاده از محصولات

پروبیوتیک مهمترین عامل پیشگیری کننده از این عارضه است.
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مریم تاج آبادی ابراهیمی در حاشیه برگزاری پنجمین همایش محصولات
پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند در انستیتو تغذیه کشور افزود: با
مصرف بی رویه و تجویز زیاد آنتی بیوتیک توسط پزشکان و اینکه در
خوراک دام و طیور نیز از این دارو زیاد استفاده می شود، در معرض

خطر مقاومت آنتی بیوتیک هستیم.
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وی اظهارداشت: این انجمن توانسته با ایجاد شبکه فعال و همکاری
شرکت های دانش بنیان، تولیدات خوبی در محصولات پروبیوتیک داشته
باشد تا با مصرف آنها از بار ابتلا به بیماریهای غیرواگیر در

جامعه کاسته شود.
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رئیس سازمان شیلات ایران: ماهی
بـه عنـوان یـک غـذای فراسودمنـد
نقش مهمی در سلامت جامعه دارد

حسینی گفت: آبزیان به عنوان یک غذای فراسودمند طبیعی می تواند
نقش آفرینی کند و یک نقطعه عطفی باشد در حوزه دامپزشکی که بحث
تولید است و حوزه پزشکی که به عنوان غذای سالم  بسیار اهمیت

دارد .

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رییس
سازمــان شیلات در مراســم افتتاحیه پنجمیــن همــایش بیــن المللــی
پروبیوتیک و غذاهای فراسودمند گفت:  آبزیان به عنوان یک غذای
فراسودمند طبیعی می تواند نقش آفرینی کند و یک نقطعه عطفی باشد
در دو محور این همایش یکی در حوزه دامپزشکی که بحث تولید است و

یکی در حوزه پزشکی که به عنوان غذای سالم  بسیار اهمیت دارد .

دکتر سید حسین حسینی بیان کرد: همانطور که می دانید دنیا در حوزه
آبزی پروری به ویژه چند دلیل رشد بسیار چشمگیری داشته است .۲۱۴
میلیون تن تولید آبزیان در دنیا است و ۲۰۲۰ رکورد ۱۳۶ میلیون تنی
آبزی پروری اتفاق افتاد و در حوزه خوراکی بیش از ۶۰۰ تا گونه
ماهی پرورش داده می شود و  در حوزه ماهی های زینتی بیش از۲۷۰۰
گونه در دنیا پرورش داده می شود ولی در ایران حوزه خوراکی بیش از
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۲۰ گونه و در حوزه ماهی های زینتی بیش از۲۰۰  گونه پرورش داده می
شود  پس فاصله بسیار زیادی داریم .

وی  اظهار کرد: درحوزه آبزی مصرف متوسط سرانه مصرف دنیا حدودا
۷/۲۰ کیلو گرم و در ایران حدود ۸/۱۳ کیلو گرم است. این هم به
لحاظ نقش آفرینی غذای سالم در سفره مردم ، نشان می دهد که باید

یک کار جدی وملی کرد.

رئیس سازمان شیلات ایران می گوید: با توجه محدودیت های صید و
صیادی ، همان گونه که بشر در حوزه تامین غذا و کشاورزی در گذشته
های بسیار دور از حوزه کاشت ، داشت و برداشت در بحث آبزیان نیز
اگر ما بخواهیم غذای سالم و سهم آفرینی خودش را در سفره مردم

بازی کند حتما استراتژی ما در حوزه آبزی پروری خواهد بود.

دکتر حسینی ادامه داد: در بحث امنیت غذایی همانطور که می دانید
توجه به تنش های آبی که در کل دنیا به ویژه در کشورر ما وجود
دارد برای تولید یک کیلو گوشت گوساله ۱۵ هزار و ۵۰۰ لیتر رد آب
را باید در نظر گرفت . برای تولید یک کیلو گوشت مرغ ۸۸۰۰ لیترو

برای آبزیان ۴۰۰ الی ۹۰۰ لیتربرخلاف پیشوند آب در کنار آبزیان.

رئیس سازمان شیلات ایران افزود : اگر به لحاظ گازهای گلخانه ای
بخواهیم نگاه کنیم آن چیزی که مطرح است این است که ما باید برویم

در حوزه تولید آبزیان.

سرویس خبری: دام و طیور و آبزیان

سرپرسـت سازمـان حفـظ نباتـات:
گشایشهای بزرگی در زمینه تأمین
ارز نهادههای دامی در راه است
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حسین رنجبر گفت: تصمیمات خوبی در زمینه تأمین به موقع نیازهای
ارزی خرید نهادههای دام اتخاذ شده است و مطمئن هستم به زودی شاهد

گشایشهای بزرگی در این زمینه خواهیم بود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از مهر، حسین رنجبر در نشست با اصحاب رسانه در نخستین روز از
یازدهمین نمایشگاه کشاورزی خوزستان، این نمایشگاه را پر رونق و
تأثیرگذار عنوان و بیان کرد: این نمایشگاه فرصت خوبی برای
توانمندسازی بخش داخلی به منظور شناسایی سازندگان بومی و معرفی
تولیدات، ارائه توانمندیهای مؤسسهها، معرفی کالا یا خدمات جدید،
ایجاد ارتباط مؤثر، تحقق بازار و بازاریابی، ورود به بازارها و
گسترش کانالهای توزیع به شمار میآید و با توجه به ظرفیتهای بسیار
خوبی که خوزستان در این حوزه دارد؛ انتظار میرود در برگزاری چنین

نمایشگاههایی پیشتاز باشد.

سرپرست سازمان حفظ نباتات کشور با اشاره به اینکه برگزاری چنین
نمایشگاههایی به ارتقای امنیت غذایی جامعه کمک میکند و منجر به
کاهش وابستگی به واردات خواهد شد، ادامه داد: برگزاری چنین
نمایشگاههای ارزشمندی در شرایط تحریم و فشاری که بر ما وجود
دارد؛ باعث افزایش خودکفایی و کاهش وابستگی به واردات خواهد شد.

رنجبر گفت: اُمیدهای روشنی در این نمایشگاه قابل رؤیت بود؛ به
خصوص در حوزه نهادهای دامی، شیلات و آبزیان اتفاقات نوید بخشی در
حال وقوع است که نشان میدهد کشور در تأمین و توزیع این محصولات

توانمند است.
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وی همچنین با اشاره به اهمیت سلامت محصولات کشاورزی، اظهار داشت:
ما برای کیفیت سلامت از کاشت تا برداشت اهمیت خاصی قائلیم و

راهبردهای مختلفی را برای این منظور به کار می بریم.

رنجبر با اشاره به مشکلات ارزی که نهادهای دامی با آن مواجه
هستند، گفت: در سیاستهای کلان وزارت کشاورزی تصمیمات خوبی در
تأمین به موقع نیازهای ارزی اتخاذ شده است و مطمئن هستم به زودی
شاهد گشایشهای بزرگی در این زمینه خواهیم بود؛ تصمیماتی که مُنجر

به رونق این صنعت در کشور میشود.

سرپرست سازمان حفظ نباتات کشور اظهار کرد: در راستای حفظ و
ارتقای ضریب سلامت محصولات غذایی، پایش محصولات کشاورزی از بستر
انجام میشود و بر همین اساس سامانهای به نام «سماک» طراحی شده که
از کف مزرعه و باغات تا زمانی که سر سفره مردم میرسد را نشان

میدهد.

رنجبر، همچنین از شناسنامه دار شدن محصولات کشاورزی در ایران خبر
داد و گفت: هدف از شناسنامه دار کردن محصولات کشاورزی این است که
امکان رصد و شناسایی منابع تولید را داشته باشیم و بر فرآیند
تولید نظارت دقیقی صورت بگیرد؛ این کار باعث میشود نگرانیهای

جامعه در زمینه سلامت غذایی به حداقل برسد.

به گفته وی، تمامی محصولات کشاورزی که فاقد استانداردهای لازم برای
مصرف هستند نه برای صادرات استفاده میشود و نه در داخل کشور
توزیع خواهد شد و ما به شدت با این موضوع مخالف هستیم و جلوی

توزیع آن را خواهیم گرفت.
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